
     Dodatek k zápisu ze shromážd ění vlastník ů 10.12.2014 

 
Jednání shromáždění řídil předseda výboru p. Horák. Poděkoval všem přítomným za 

účast a včasný příchod a požádal je o klidné konstruktivní jednání, aby se všichni 
hlásili o slovo, neskákali druhým do řeči, ani jinak nerušili. 

 
Před formálním zahájením shromáždění vlastníků proběhla krátká debata k rozdílnosti 

náhledů (ve výboru i mimo něj) na způsob organizace shromáždění vlastníků SVJ. 
 
Před vlastní volbou nového výboru byla diskutována otázka počtu jeho členů. Ve shodě 

bylo zdůrazněno, že oficiální navrhování kandidátů se děje až před volbou na 
shromáždění vlastníků. P. Horákem byli navrženi tři kandidáti (další návrhy nepadly) 
a ti také byli zvoleni (a byla jim plénem vyjádřena podpora). 

 
Do kontrolní komise nebyl navržen ani se nepřihlásil žádný kandidát. Dosavadní praxe 

ukazuje, že právo na kontrolní činnost má každý vlastník. Nebyly žádné námitky 
proti tomu, že v případě potřeby je možno se k otázce ustavení kontrolní komise 
vrátit kdykoliv v průběhu funkčního období.  

 
Kromě vlastníků nebo zmocněnců podepsaných v prezenční listině byli jednání nebo 

jeho části přítomni také pí. Růžičková, p. Tichý a  pí. Tréglová s dcerou. 
 
 


